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Protokół nr 31/08
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 23 września 2008 roku
w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Łukasz Osmenda - Przewodniczący Komisji,
udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do
niniejszego protokołu, Wiesław Starowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa, Andrzej
Oklejak – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. prawnych, Ryszard Langer – Prezes Zarządu
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji, Tadeusz Czarny – Dyrektor
Wydziału Spraw Administracyjnych oraz inni zaproszeni goście.

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie
prawomocnych decyzji o godzinie 13.10 otworzył posiedzenie Komisji.
Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1.Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat analizy możliwości wprowadzenia
  Krakowskiego Holdingu Komunalnego S.A. na Giełdę Papierów Wartościowych.
2.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) lokalizacji kasyna gry przy ul. Szlak 77 w Krakowie (druk nr 757).
b)uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i
   kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji S.A. w Krakowie
   na lata 2008 - 2017'' (druk nr 791).
3. Sprawy bieżące.
4. Oświadczenia i komunikaty

Ad.1
Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat analizy możliwości wprowadzenia
  Krakowskiego Holdingu Komunalnego S.A. na Giełdę Papierów Wartościowych.

Informację przedstawił Andrzej Oklejak – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. prawnych.
Poinformował między innymi, że Krakowski Holding Komunalny to grupa podatkowa, która
skupia: MPEC, MPWiK oraz MPK. Holding został utworzony po to, aby te trzy firmy
rozliczały się razem i płaciły podatki. Krakowski Holding jest właścicielem wszystkich akcji,
które wchodzą w jego skład. Ma on w sumie ponad 3 mld kapitału i może występować o duże
kredyty na inwestycje. Gmina ma ograniczone możliwość zdobywania kredytów ponieważ
jest blisko dopuszczalnej granicy zadłużenia.
Jego zdaniem jeżeli holding wejdzie na giełdę to 15% akcji  musiałoby trafić do rąk
pracowników tych trzech firm, a to oznaczałoby dla miasta stratę 6 mln zł.
Należałoby poszukać innych rozwiązań, które pomogą przenosić zadania na Krakowski
Holding, tak aby można było pewne inwestycje miejskie realizować.
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Następnie Marek Jaglarz – Prezes Krakowskiego Holdingu Komunalnego dokonał prezentacji
multimedialnej na temat działalności KHK.
W dyskusji udział wzięli:
Łukasz Osmenda uważał, że KHK powinien wejść na giełdę i w ten sposób powiększyć swój
kapitał. Pieniądze, które udałoby się w ten sposób zgromadzić mogłyby zostać przeznaczone
na inwestycje.
Zygmunt Włodarczyk jego zdaniem pomysł ten jest krótkowzroczny. W niektórych miastach
wodociągi już zostały sprywatyzowane i źle się to dla nich skończyło ponieważ nie mają
pieniędzy na inwestycje.
Józef Pilch jego zdaniem temat nie jest dobrze przygotowany. Zaproponował  zlecenie firmie
zewnętrznej opracowania dotyczącego analizy możliwości wprowadzenia Krakowskiego
Holdingu Komunalnego S.A. na Giełdę Papierów Wartościowych.
Odpowiadając Marek Jaglarz wyjaśnił, że praca jest wykonana w sposób rzetelny,
sprawdzona przez prawników, finansistów oraz dwa Biura Maklerskie.
Andrzej Oklejak stwierdził, że przedstawiony materiał jest zgodny z Kodeksem Spółek Prawa
Handlowego. Jego zdaniem należałoby rozważyć kwestię 15 %  akcji dla załogi.
Marek Jaglarz poinformował, ze wycena została przygotowana i zweryfikowana, a decyzja
należy do państwa.
Łukasz Osmenda poinformował, że Komisja zwróci się z pismem do Prezydenta Miasta
o zlecenie firmie zewnętrznej opracowania dotyczącego analizy możliwości wprowadzenia
Krakowskiego Holdingu Komunalnego S.A. na Giełdę Papierów Wartościowych.
Wiesław Starowicz – Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że Prezydent Miasta
z początkiem roku rozpoczął działania w sprawie Krakowskiego Holdingu Komunalnego.
Prezydent uznał, że działania są zbyt obszerne i dlatego do chwili obecnej nie podjęto działań.

Ad.2
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) lokalizacji kasyna gry przy ul. Szlak 77 w Krakowie (druk nr 757).

Projekt uchwały przedstawił Tadeusz Czarny – Dyrektor Wydziału Spraw Administracyjnych
Wobec braku głosów w dyskusji Komisja 4 gł. za, przy 0 przeciw, 3 wstrzymujących się
(1 osoba nie brała udziału w głosowaniu) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie lokalizacji kasyna gry przy ul. Szlak 77 w Krakowie -  druk nr 757 (Opinia Nr
37/08 z 23 września 2008r.)

b)uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i
   kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji S.A. w Krakowie
   na lata 2008 - 2017'' (druk nr 791).

Omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji urządzeń wodociągowych i    kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa
Wodociągów i Kanalizacji S.A. w Krakowie    na lata 2008 - 2017'' (druk nr 791) dokonał
Ryszard Langer – Prezes MPWiK S.A.
W dyskusji udział wzięli: Łukasz Osmenda, Wiesław Starowicz – Zastępca Prezydenta
Miasta, Zygmunt Włodarczyk, Ryszard Langer.
W obecności 8 członków Komisji – Komisja 8 głosami za (jednomyślnie) pozytywnie
zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i
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modernizacji urządzeń wodociągowych i    kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa
Wodociągów i Kanalizacji S.A. w Krakowie    na lata 2008 - 2017'' - druk nr 791.
(Opinia Nr38 /08 z 23 września 2008r.)

Ad.3
 Sprawy bieżące.

Nie zgłoszono spraw bieżących.

Ad.4
Oświadczenia i komunikaty
Brak

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji  o godzinie 14.30 zamknął
posiedzenie.

       Przewodniczący  Komisji

             Łukasz Osmenda

Protokołowała:

Beata Czepiec


